
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: A  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  Tanácskozótermében  (4060
Balmazújváros,  Kossuth  tér  4-5.)  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi
Bizottságának 2017. február 14-én 1630 órakor kezdődő üléséről. 

Jelen vannak:  
Bizottság részéről: Csonka-Kis Pál bizottsági elnök

Iszák László bizottsági tag
Nádasdi László bizottsági tag
Tóthné Fridrich Tamara bizottsági tag
Nagy Sándor bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös Önkormányzati
Hivatal részéről: Szabadi Magdolna titkársági osztályvezető

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Kis Marianna titkársági ügyintéző

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a
Bizottság 5 fővel határozatképes

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
A  meghívóban  szereplő  napirendhez  lenne  javaslatom,  hogy  a  különfélék  napirendi  pont
keretében  engedjünk  be  a  Képviselő-testület  számára  3  db  sürgősségi  előterjesztést,  illetve
javaslom a bizottságnak, hogy az „Előterjesztés a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása
Társulási Megállapodásának módosítása tárgyában” készült sürgősségi előterjesztést a bizottság
vegye fel a napirendek közzé és tárgyalja meg. Ki az, aki egyetért a napirendi pontokkal?

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 5 bizottsági tag igennel
szavazott és elfogadta az alábbi napirendet.

Napirendi pont:

1. Napirendi pont: Polgármesteri jelentés
Előadó: dr. Veres Margit polgármester

2. Napirendi  pont:  Tájékoztató  a  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal
munkájáról, a megjelent fontosabb jogszabályokról
Előterjesztő: Dr. Bencsik Judit jegyző

3. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  20174.  évi
költségvetésére
Előterjesztő dr. Veres Margit polgármester

4. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Képviselő-testület  Szervezeti-  és  Működési
Szabályzatáról  szóló  16/2010.  (XI.25.)  önkormányzati  rendelet  módosítása
tárgyában
Előterjesztő: Koroknai Imre alpolgármester



5. Napirendi  pont:  Előterjesztés  az  egyes  anyakönyvi  események  engedélyezésével
kapcsolatos helyi szabályokról szóló önkormányzati rendelet elfogadása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

6. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  polgármester  szabadságolási  ütemtervének
jóváhagyása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

7. Napirendi  pont:  Előterjesztés  közkegyelmi  törvény  megalkotásának
kezdeményezésére
Előterjesztő: Demeter Pál képviselő

8. Napirendi pont: Sürgősségi előterjesztések beengedése
9. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  Kistérség  Többcélú  társulása

Társulási Megállapodásának módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

1. Napirendi pont: Polgármesteri jelentés

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Kérdése,  véleménye  van-e  valakinek?  Nem  látok  erre  jelzést.  Ki  az,  aki  elfogadja  a
Polgármesteri jelentést? Kérem, hogy jelezze!

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

8/2017. (II 14.) számú ÜJB határozat

Polgármesteri jelentés

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  a  Polgármesteri  jelentést
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

2.  Napirendi  pont:  Tájékoztató  a  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal
munkájáról, a megjelent fontosabb jogszabályokról

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. Ki az, aki elfogadja a tájékoztatót?
Kérem, hogy jelezze!

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

9/2017. (II. 14.) számú ÜJB határozat

Tájékoztató a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal munkájáról, a megjelent
fontosabb jogszabályokról

2



Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  a  „Tájékoztató  a
Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  munkájáról,  a  megjelent  fontosabb
jogszabályokról” szóló tájékoztatót elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

3.  Napirendi  pont:  Előterjesztés  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  2017.  évi
költségvetésére

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Üdvözlöm a bizottság tagjait. Ez a 2017. évi költségvetési rendelet, amit beterjesztünk, hiányt
nem  tartalmaz.  Az  önkormányzatokról  szóló  törvény  előírja,  hogy  működési  hiány  nem
tervezhető.  Az adatokból  látszik,  hogy működési  hiánnyal  nem tervez  az  önkormányzat,  sőt
bizonyos forrás a felhalmozási kiadások fedezetére is marad. Ha külön vizsgáljuk a felhalmozási
bevételek és kiadások arányát,  ott már hiányt  látunk, de ez belső finanszírozással, - ami nem
más, mint az előző év maradványa - fedezhető, így a felhalmozás esetében sem marad hiány a
betervezett  költségvetési  rendelet-tervezetben.  A felhalmozások  tekintetében  annyit  szeretnék
elmondani, hogy az 5. számú melléklet részletesen bemutatja azokat a célokat, amit 2017. év
során  megvalósítani  kívánunk.  Ezeknek  a  beruházásoknak  egy  része  már  2016.  évben
elkezdődött,  vagy  legalábbis  a  forrás  rendelkezésre  állt,  ezért  beszélhetünk  arról,  hogy
maradvány  fedezi  a  hiányt.  966  millió  forintos  összeget  tervezünk  maradványként,  ami  a
bankszámlánkon effektíven pénzben is megjelenő összeg. Ebből két jelentősebb beruházás, az
uszoda beruházására kapott először 400 millió forint, majd ahhoz kapott plusz 100 millió forint,
ebből 2016. évben minimális összeg került felhasználásra, a beruházás 2017. évben valósul meg
teljes egészében. 150 millió  forint plusz forrást  kaptunk még sport célú fejlesztésekre,  ebből
minimális összeg került felhasználásra, ennek kiadás vonzata is 2017. évben fog megvalósulni.
Az év utolsó napjaiban érkezett 300 millió forint számlánkra a hotelhez kapcsolódó beruházások
megvalósításához, ami szintén része ennek a 966 milliónak, ez a beruházás is 2017. évben fog
megvalósulni.  A  működések  tekintetében  a  szöveges  indoklásban  látszik,  hogy  az  állami
támogatás mértéke, ami már több éve feladatfinanszírozás formájában történik, ami azt jelenti,
hogy  az  önkormányzatok  kötelező  feladataihoz  kapunk  egy  konkrét  forrást,  amit  arra  lehet
felhasználni,  a  törvény  kiegészítő  szabályai  rendelkeznek  arról,  hogy  milyen  belső
átcsoportosításokat  lehet  végrehajtani,  de ezekkel  el  kell  számolni.  Ezek a  források az előző
évihez  képest  nagyon  minimális  változásokat  mutatnak.  Különösen  a  kulturális  feladatok
tekintetében még továbbra is nagyon nagy önkormányzati  hozzájárulás szükséges.  Közel 100
millió forint az, ami a Lengyel Menyhért Könyvtár és a Veres Péter Kulturális Központ és azok,
épületeinek a működtetéséhez, programokhoz kiegészítésként saját forrásunkból adni kell, hogy
legalább  szinten  tudjanak  működni.  Nagy  terhet  rótt  az  önkormányzatra  a  25  %-os
minimálbéremelés,  mert  sajnos  elég  nagy  az  a  kör  még  mindig,  aki  minimálbér  szintű
besorolásba tartozott. Egy 26 fős intézmény esetében több mint 10 millió forintos többletforrást
jelentett.  Ehhez  központilag  semmiféle  kiegészítésben  nem  részesültünk.  A törvény  erejénél
fogva ezt a dolgozók számára biztosítani kell. A jogszabály előírja, hogy a költségvetési rendelet-
tervezet elfogadását megelőzően a költségvetési szervek vezetőivel az intézmény költségvetését
egyeztetni kell, amit jegyzőkönyvben rögzítünk. Erre az egyeztetésre sor került. Az intézmények
vezetői beterjesztett költségvetésüket megalapozottnak, elfogadhatónak találták és véleményem
szerint is,  ezáltal  a beterjesztett  költségvetési  rendelet-tervezet alapján biztosítottnak látszik a
2017.  évi  működés  zavartalansága.  A határozati  javaslatokhoz  kapcsolódóan  azt  szeretném
elmondani, hogy a sportszervek esetében azért születne az a döntés, hogy félévkor vizsgáljuk
felül a tervezetet, mivel a csapatok szezonja a gazdasági évtől eltér. A bajnoki idények júniussal
érnek  véget  és  utána  kezdődik  a  másik  bajnoki  idény.  Az  önkormányzat  által  támogatott
sportszervek különböző osztályokban szerepelnek, tehát az idény lezártát követően indokoltnak
látszik a további folytatás tükrében felülvizsgálni a részükre megítélt támogatást. A Tűzoltóság
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esetében szereplő támogatást  azért tartjuk indokoltnak felülvizsgálni,  mert  az ők esetükben is
igen dominánsan jelentkezett a minimálbér emelés miatti többletkiadás. 

Ehhez  a  központi  forrásból  ők  a  tavaly  évivel  azonos  szintű  támogatásban  részesültek,  de
feltehetően a Belügyminisztériumhoz érkezett  jelzések alapján már adatot  kellett  szolgáltatni,
hogy mennyi többletköltséget jelez a minimálbér emelés, tehát feltehetően az ő támogatásukat a
Belügyminisztérium felül  fogja  vizsgálni  és  esetleges  többlettámogatásban  is  részesülhetnek,
ezért tartjuk indokoltnak a félévi felülvizsgálatát. A gazdasági társaságaink is most terjesztik be
üzleti tervüket. A gazdasági társaságok ügyvezetőinek juttatását a Képviselő-testületnek van joga
megállapítani.  A minimálbér  25 %-os emeléséből  eredően az üzleti  tervek már  úgy kerültek
beterjesztésre, hogy a munkaviszonyban álló ügyvezetők juttatását 25 %-os emeléssel terveztük,
tehát amennyiben ez a határozati javaslat elfogadásra kerülne, úgy az üzleti tervükben is ez az
emelt összeg szerepelne. A költségvetési rendelet-tervezetünk a minimálbér növekedéssel azonos
mértékű képviselői tiszteletdíj emeléssel számolt. Amennyiben ennél magasabb mértékű alapdíj
módosításra kerül sor, akkor egy olyan határozati javaslatot tennénk kiegészítésként, hogy azt is
félévkor  vizsgáljuk felül,  addig  biztos,  hogy forrást  biztosít  hozzá  a  költségvetésünk,  illetve
maradványok  is  keletkezhetnek  a  tiszteletdíjból  is,  de  félévkor  mindenképpen  indokolt
felülvizsgálni, hogy többletforrás szükséges-e. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Jó volt hallani azt, hogy stabil az önkormányzat, nem szorul segítségre. Véleményem szerint a
konszolidációnak nagyon nagy szerepe volt ebben. 

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Mindenképpen voltak olyan kormányzati  döntések, amik az önkormányzatunkat pozitív irányba
segítették a gazdálkodás terén, illetve minden évben olyan plusz támogatásokban részesülünk,
ami a felhalmozási kiadásainkhoz jelentős forrást biztosít és ezáltal a működésen túl a város is
folyamatosan  tud  fejlődni,  tehát  felhalmozási  célokat  is  meg  tudunk  valósítani.  Ezen
beruházások által az önkormányzat vagyona évről évre gyarapodik.

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
A plusz források tekintetében kiemelkedő segítsége volt Dr. Tiba István képviselő úrnak. 
Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. Ki az, aki elfogadja az előterjesztés
határozati javaslatát? Kérem, hogy jelezze!

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

10/2017. (II. 14.) számú ÜJB határozat

Balmazújváros Város Önkormányzat 2017. évi költségvetésére

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  a  „Balmazújváros  Város
Önkormányzat  2017.  évi  költségvetése”  tárgyában  készült  előterjesztés  határozati  javaslatát
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.
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5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

11/2017. (II. 14.) számú ÜJB határozat

Balmazújváros Város Önkormányzat 2017. évi költségvetésére

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  Balmazújváros  Város
Önkormányzat 2017. évi költségvetésének rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek.

4.  Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Képviselő-testület  Szervezeti-  és  Működési
Szabályzatáról  szóló  16/2010.  (XI.25.)  önkormányzati  rendelet  módosítása
tárgyában

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
A jelenlegi  tiszteletdíj,  amit  a képviselők kapnak 2006. óta nem módosult,  ugyanis  az akkor
megválasztott  Képviselő-testület  többsége  -  mivel  a  város  gazdasági  helyzete  elég  rossz
állapotban  volt  –  lemondott  a  tiszteletdíjának  bizonyos  részéről.  A tiszteletdíj  40.000,-Ft-ról
60.000,-Ft-ra módosulna. Ez ugyanúgy vonatkozik a külsős bizottsági tagok tiszteletdíjára is. 
Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. Ki az, aki elfogadja a „Képviselő-
testület Szervezeti- és Működési Szabályzatáról szóló 16/2010. (XI.25. ) önkormányzati rendelet
módosítását? Kérem, hogy jelezze!

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

12/2017. (II. 14.) számú ÜJB határozat

Képviselő-testület Szervezeti- és Működési Szabályzatáról szóló 16/2010. (XI.25.)
önkormányzati rendelet módosítása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  a  Képviselő-testület
Szervezeti-  és  Működési  Szabályzatáról  szóló  16/2010.  (XI.25.)  önkormányzati  rendelet
módosításáról szóló rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

5. Napirendi pont: Előterjesztés az egyes anyakönyvi események engedélyezésével
kapcsolatos helyi szabályokról szóló önkormányzati rendelet elfogadása tárgyában

Szabadi Magdolna titkársági osztályvezető
A Kormányhivatal ellenőrizni fogja az önkormányzatoknak az ez irányú rendeleteit. Felsorolja,
hogy  melyek  azok  a  szempontok,  ami  alapján  ellenőrzi  ezeket  a  rendeleteket.  Átnéztük  a
rendeletet  és  felülvizsgálatra  került.  Annak  érdekében,  hogy  ne  terjeszkedjen  túl  az
önkormányzati  rendelet  a  törvényben  kapott  felhatalmazáson,  ezért  egy  kicsit  rövidebb  lett.
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Azokat  a szabályokat  tartalmazza,  ami eddig is  benne volt,  de vannak olyan részek,  amit  ki
kellett belőle szedni. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Kérdése, véleménye van-e valakinek? Nem látok erre jelzést.  Ki az, aki a rendelet-tervezetet
elfogadja? Kérem, hogy jelezze! 

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

13/2017. (II. 14.) számú ÜJB határozat

Egyes anyakönyvi események engedélyezésével kapcsolatos helyi szabályokról szóló
önkormányzati rendelet elfogadása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  az  „egyes  anyakönyvi
események  engedélyezésével  kapcsolatos  helyi  szabályokról  szóló  önkormányzati  rendelet-
tervezetet elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

14/2017. (II. 14.) számú ÜJB határozat

Egyes anyakönyvi események engedélyezésével kapcsolatos helyi szabályokról szóló
önkormányzati rendelet elfogadása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  az  „egyes  anyakönyvi
események  engedélyezésével  kapcsolatos  helyi  szabályokról  szóló  önkormányzati  rendelet
elfogadása  tárgyában”  készült  előterjesztés  határozati  javaslatát  elfogadásra  javasolja  a
Képviselő-testületnek. 

6.  Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  polgármester  szabadságolási  ütemtervének
jóváhagyása tárgyában

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Kérdése,  véleménye  van-e  valakinek?  Nem  látok  erre  jelzést.  Ki  az,  aki  az  előterjesztés
határozati javaslatát elfogadja? Kérem, hogy jelezze! 

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 5 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

15/2017. (II. 14.) számú ÜJB határozat

Polgármester szabadságolási ütemtervének jóváhagyása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  a  „Polgármester
szabadságolási ütemtervének jóváhagyása tárgyában” készült előterjesztés határozati javaslatát
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.
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7.  Napirendi  pont:  Előterjesztés  közkegyelmi  törvény  megalkotásának
kezdeményezésére

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Ezt az előterjesztést Demeter Pál képviselő úr készítette, melyben azt kéri, hogy csatlakozzunk
Kerepes Város Önkormányzathoz azzal, hogy közkegyelmi törvényt a mi önkormányzatunk és
Képviselő-testületünk  támogassa.  Én  úgy  gondolom,  hogy  Magyarország  egy  demokratikus
ország. Ennek van egy független bírósága. Azokat a bírósági ítéleteket, amiket hoztak, minket
nem jogosítanak arra, hogy mi ellene szembe menjünk. Én úgy gondolom, ez az előterjesztés
nem  jó  helyre  érkezett,  mert  mi  nem  mondhatjuk  meg  az  országgyűlésnek,  hogy  mit
tárgyaljanak.  Én  a  magam  részéről  holnap  a  testületi  ülésen  tartózkodni  fogok  ennél  az
előterjesztésnél. Ezzel kapcsolatban kérdése, véleménye van-e valakinek? 

Nádasdi László bizottsági tag
Az  én  véleményem  az,  hogy  mi  a  helyi  dolgokban  vagyunk  döntéshozók.  Ilyen  országos,
politikai dolgokban én sem tartom helyesnek, hogy beleszóljunk. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Kérdése,  véleménye  van-e  valakinek?  Nem  látok  erre  jelzést.  Ki  az,  aki  az  előterjesztés
határozati javaslatát elfogadja? Kérem, hogy jelezze! 

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 4 bizottsági tag
tartózkodott, 1 bizottsági tag nemmel szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

16/2017. (II. 14.) számú ÜJB határozat

Közkegyelmi törvény megalkotásának kezdeményezésére

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  a  „közkegyelmi  törvény
megalkotásának  kezdeményezésére  tárgyában”  készült  előterjesztés  határozati  javaslatát  nem
javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek. 

8. Napirendi pont: Sürgősségi előterjesztések beengedése Képviselő-testületi ülésre.

Csonka-Kis Pál bizottság elnöke
A Képviselő-testület  SZMSZ-ének 8.  § (9) bekezdése alapján az Ügyrendi  és Jogi Bizottság
engedélyezheti az írásba foglalt előterjesztés ülésen történő kiosztását, ezért szükséges az alábbi
3 előterjesztés Képviselő-testület elé történő beengedése:

1. Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  Kistérségi  Többcélú  Társulása  Társulási
Megállapodásának módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
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2. Előterjesztés  a  Városi  Bölcsőde  nyári  nyitvatartási  rendjének  jóváhagyása
tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

3. Előterjesztés üzletrész megvásárlására vonatkozó vételi ajánlat tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

Csonka-Kis Pál bizottság elnöke
Kérdése  van-e  valakinek?  Amennyiben  nincs,  szavazásra  bocsátanám  a  sürgősséggel
beengedésre váró előterjesztéseket.

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 5 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

17/2017. (II. 14.) számú ÜJB határozat

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottsága  az  SZMSZ  8.  §  (9)
bekezdésében foglalt  jogkörében eljárva  halaszthatatlansági  okra hivatkozással,  hozzájárul  az
alábbi előterjesztések Képviselő-testületi ülésen való megtárgyalásához:

1. Előterjesztés  a  Balmazújvárosi  Kistérségi  Többcélú  Társulása  Társulási
Megállapodásának módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

2. Előterjesztés  a  Városi  Bölcsőde  nyári  nyitvatartási  rendjének  jóváhagyása
tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

3. Előterjesztés üzletrész megvásárlására vonatkozó vételi ajánlat tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

9.  Napirendi  pont:  Balmazújvárosi  Kistérségi  Többcélú  Társulása  Társulási
Megállapodásának módosítása tárgyában

Szabadi Magdolna titkársági osztályvezető
A Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása Társulási Tanácsa a mai napon tartott  ülésén
döntött  a  Társulási  Megállapodás  módosításáról,  melynek  a  legfőbb  indoka  az  volt,  hogy a
Hajdú-Bihar  Megyei  Kormányhivataltól  kaptunk  egy  szakmai  segítségnyújtást.  A  társulási
ülésről készült jegyzőkönyveket a jegyzőkönyvvezető és a társulási tanács elnöke írja alá, jelen
helyzetben.  Ez  úgy  került  módosításra,  hogy  a  Munkaszervezeti  feladatokat  ellátó  Közös
Önkormányzati  Hivatal  jegyzője  is  rákerül  innentől  kezdve  a  jegyzőkönyvekre,  mert  a
Kormányhivatal  értelmezése szerint,  mivel  ezt  a helyi  önkormányzatokról  szóló törvény nem
szabályozza, hogy a társulásos jegyzőkönyveket kinek kell aláírni, így a Kormányhivatalnak az
az álláspontja, hogy ugyanazok a szabályok vonatkoznak rá, mint a Képviselő-testületi ülésekről
készült  jegyzőkönyvekre.  Így  született  meg  az  a  döntés,  hogy  a  Balmazújvárosi  Közös
Önkormányzati  Hivatal  jegyzője,  mint  aki  ellátja  ennek  a  társulásnak  a  munkaszervezeti
feladatait,  ő  is  aláírja  innentől  kezdve  a  jegyzőkönyveket.  A másik,  ami  a  megállapodás
módosítását indokolta,  hogy több helyen is szerepeltek elírások a telephelyek címeit  illetően,
ezek kerültek pontosításra. Tavalyi évben döntött a Társulási Tanács arról, hogy az intézményét,
a  Balmazújvárosi  Kistérség  Humán  Szolgáltató  Központnak  a  gazdasági  feladatait,  a
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Balmazújvárosi  Közös Önkormányzat  Hivatal  látja el  és ez a változás is átvezetésre került  a
megállapodásban. 

Csonka-Kis Pál bizottsági elnök
Kérdése van-e valakinek? Nem látok erre jelzést. Ki az, aki elfogadja az előterjesztés határozati
javaslatát? Kérem, hogy jelezze!

5 jelenlévő bizottsági tag közül 5 bizottsági tag vett részt a szavazáson, 5 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

18/2017. (II. 14.) számú ÜJB határozat

Balmazújvárosi Kistérségi Többcélú Társulása Társulási Megállapodásának módosítása
tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Ügyrendi és Jogi Bizottsága a „Balmazújvárosi Kistérségi
Többcélú  Társulása  Társulási  Megállapodásának  módosítása  tárgyában”  készült  előterjesztés
határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Mivel több napirendi pont nem volt, kérdés, hozzászólás nem merült fel, így a bizottság elnöke az
ülést bezárta.

K. m. f

Csonka-Kis Pál Iszák László
bizottsági elnök             bizottsági tag

Kányási Andrásné
 jegyzőkönyvvezető
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